



清洁剂系列

CLEANING AGENT SERIES



面向全球的清洁设备用品制造商
Worldwide Cleaning Equipment Manufacturer

环保 · 高效

ISSA MEMBER[®]
The Experts
on Cleaning and Maintenance
美国国际清洁卫生协会会员



广东白云清洁集团有限公司
Guangdong Baiyun Cleaning Group Co., Ltd



1

蜡水类 WAXES

KY-100 特光超级蜡水

Special Light Super Wax Water

固体量极高，可迎合多方面用途来节省地板护理之人力、物力及时间。（特光快干、抗尘、抗滑、不会变黄，光度持久及耐行）适用于胶地板、云石地板、水磨地板、水晶油处理之后木地板等。调稀后更适用于高速磨光之地板保养。能消除鞋跟痕迹，同时，在经过高速磨光后，蜡面更光更硬及更耐行持久。

Special light super wax water is a high solid acrylic polymer, notable for exceptional and gloss retention. Special light super wax water achieves outstanding heel mark and dust and slip resistance properties. Top gloss is applicable to all type resilient tile, linoleum, terrazzo, concrete, sealed cork and wood floor. Application: Thorough stripping prior to initial application is recommended for best results. Applies effortlessly with string mop or other suitable applicator.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-101 全能免抛面蜡

All-around Free Throw Surface Wax

特殊配方之全能型高分子聚合物，附着力强，坚固光亮无需抛光，使用方便，高强的坚韧性令蜡面不易磨损，适用于大理石、花岗岩、胶地板、环氧聚氨酯、水磨石等。

Environmentally employ protection design, with strong adhesive for its hard and bright, suitable for marble floor, plastic floor, wooden cement floor, terrazzo, etc.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-102 高速面蜡

High Speed Floor Wax

独特的金属高分子化合物，附着力强，坚固快干，流平性强，不变黄，配以1000转以上的抛光机使用效果更佳，蜡质持久光亮，使地面易于保养，适用于大理石、花岗岩、胶地板、木地板、水磨石、环氧聚氨酯等材质。

This wax dry quickly. It is adhesive and brilliant yellowing-resistance. It's suitable for marble floor, cement floor, terrazzo.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-103 封地底蜡

Floor Sealer Wax

独特的金属链高分子化合物，能深入渗透地表面、坚硬、透明、光亮，形成一层高强度保护膜，防止石材分化，并具填充、修补、流平、粘合等性能。起保护地面的作用，适用于大理石、花岗岩、胶地板、木地板、水磨石、环氧聚氨酯等材质，与面蜡一起使用，效果更佳，令地面保持持久光亮。

It's a kind of powerful floor wax. It can penetrate into the surface quickly and form a protection layer, prevent the material from pulverization. Used on the marble floor, wooden floor, cement floor, terrazzo. It can be used with floor finish and keep the floor brilliant for a long time.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-104 喷蜡

Spray Buffing

适用于各种蜡面，具有清洁、乳化、修补、填充、增光等作用，配合抛光使用，能在清洁蜡面的同时令旧蜡恢复光泽。

This product can make the old wax restored well, clean it thoroughly and keep the floor more brilliant.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-105 强力起蜡水

Powerful Wax Water

具高强度渗透和溶解能力，能快速有效地溶解各种蜡质及其它油状物质，稀释后可清洗任何硬质地板和PVC胶地面表面的油性和水性污垢。

This product can make old wax restored well, clean it thoroughly and keep the floor more brilliant.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-107 柠檬家私蜡

Furniture Polish

能令表面常保润泽，更能保护物质表面免受空气污渍侵蚀，防止腐化，含特殊去污因子，去污、除尘、上光、保护一次完成，适用于木质家具、漆面、真皮、石材、金属、电器、人造革、硬塑、PVC、ABS 等材质表面。

It can keep the surface shining and perfect, avoiding the pollution. Used on the surface of wooden, paint, metal, rubber, PVC, ABS, man made stone, leather, etc.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-106 油性静电吸尘剂

Electrostatic Dust
Cleaner (Oleaginous)

KY-106A 水性静电吸尘剂

Electrostatic Dust
Cleaner (Oleaginous)

静电吸尘剂利用静电具有吸附灰尘和沙粒作用的原理，增强尘推吸尘去污能力，能有效地避免在作地面推尘清洁时，灰尘、沙粒飞扬，提高工作效率。

This effective dust mop/cloth treatment traps and holds dust and dirt in the nap until released with a quick shake leaves no oily residue, it suits for any smooth floor surface.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-108 干泡地毯水

Dry Foam Carpet Shampoo

KY-108A 高泡地毯水

High Foam Carpet Shampoo

独特的中性清洁配方，适用于各类地毯清洁，配有污渍悬浮剂及特效催干剂，挥发速度快，泡沫丰富，去渍力强，令地毯干爽柔软，艳丽如新。

For cleaning concentrate contains biodegradable detergents-fast working effective, gentle, actually absorbs the dirty contacts, holds it as the foam dries.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-109 低泡地毯水

Extraction Shampoo

独特的中性清洁配方，适用于各类地毯清洁，配有污渍悬浮剂及特效催干剂，挥发速度快，泡沫丰富，去渍力强，令地毯干爽柔软，艳丽如新。

For cleaning concentrate contains biodegradable detergents-fast working effective, gentle, actually absorbs the dirt and make it easy to clean.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-110 地毯除渍剂

Carpet Stain Remover

适用于清除地毯及纤维表面的各种污渍，能有效地溶解和分离茶渍、咖啡渍、饮料渍、油渍、唇膏、血渍等，并对地毯无任何损伤。

This product can remove any kind of stain efficiently, such as tea, coffee stain, drink, greasy, bloody dirt, oil dirt, etc and give no damages to the carpet.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-111 快速消泡剂

Defoamer

适用于地毯抽洗机和吸水机，能迅速消除机器运作过程中产生的泡沫。并且能持续有效地抑制泡沫的形成，保障机械的正常运作，同时大大地减少操作及维修人员的工作强度。

Formulated for use in extraction machines and hoses to defoam cleaning carpets and upholstery that have been previously cleaned with foam type products. Also, it can eliminate the foam which occur during the operation.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-112 中性全能清洁剂

All Purpose Cleaner

超强配方，具有全面清洁、除菌功效，气味清新，渗透力强，适合清除油渍、碳渍、胶渍、茶渍及瓷砖表面污渍。

It will effectively any washable. Its non-dulling formula will leave the shine on mataland floor surface.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-113 晶亮玻璃清洁剂

Bright Glass Cleaner

效迅速地清洁玻璃，无需过水，不留痕迹，能使玻璃表面恢复晶莹通透，亦可用于清洁洗手间设备、瓷砖、镜面、不锈钢等。

It is an efficient and very economical way to clean glass, its special formula quickly wipes dry and leaves glass sparkling. Use glass cleaner on any other washable surface such as counter tops, plastic sinks and washroom fixtures.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-114 浴室清洁剂

Bathroom Cleaner

KY-114A 浴缸清洁剂

Bathroom Cleaner

含有有机酸化合物，具有清除锈渍、水垢、尿渍、油渍、皂渍的功能，不会伤害物质表面及其附件，并有清洁、除臭功效，使用后留下清新气味，特别适用于浴缸清洁，同时也适用于洗手盆、尿槽、坐厕、瓷砖、马赛克、水磨石等的清洁。

It is formulated mainly with organic acid, made to provide effective and instantaneou cleaning action on bathtub, wash basin, titles, etc.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-115 酸性除锈清洁剂

Acid Rust Remover

KY-115A 强力洁厕剂

Powerful Toilet Remover

本产品独特的渗透功能，能迅速高效地清除金属在瓷砖瓷盘上形成的锈渍、水垢和石灰渍，特别适合工厂、车间、公共设施的清洁除垢、除锈工作。

It is easy to get rid of the rust, it can remove the deep rust and incrustation quickly and effectively.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-116 强力化油剂

Clear Degreaser

本产品能迅速渗透、乳化及皂化各种油性污垢、焦炭、重机油及食物性油垢，卓越的去污乳化性能，令表面清洁如新，适用于厨房、工厂、机修、食品加工等可水洗的硬面。

It can effectively remove the heavy oil dirt, it is suitable for material with a hard surface.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）



KY-117 洗手液(粉色)

Liquid Hand Soap(Pink)

KY-117A 洗手液(绿色)

Liquid Hand Soap(Green)

独特滋润清爽配方，彻底清洁的同时亦可提供皮肤所需养分，细致呵护，令双手柔润洁净，散发动人芬芳。本产品适用于悬挂式皂液器。

It is a mild cleaner especially designed for regular hand washing. It is formulated with selected surface-tants to provide a thorough but tender cleaning action.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-118 不锈钢清洁剂

Stainless Steel Cleaner

KY-18A 不锈钢光亮剂

Stainless Steel Cleaner

本产品能迅速去除不锈钢表面污垢，而且使用后在不锈钢表面形成极薄的钝化膜，可防止清洁时产生的二次污染，使不锈钢保持洁净光亮，本品适用于各种不锈钢器件及装饰材料的清洁。

This product can remove the dirt of stainless steel quickly, and form a very thin in acting film on the steel surface, which can prevent from a second time pollution while cleaning, and make the stainless steel keep clean and shinning. This product suits for the stainless steel decorations materials and articles.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-119 强力除垢剂

Stone Cleaner

由多种有机酸组成，采用高浓度配方具有特强酸化作用，有效地清除各种顽固污渍、锈渍。适用于建筑地面或外墙瓷砖及马赛克的积垢清洗。

This is a kind of concentrating detergent, it is powerful, yet safe, it can penetrate and emulsify heavy dirt quickly on floor or wall.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-120 空气清洗剂(国际/柠檬/茉莉香型) Air Cleaner

本产品配方独特，香味清香柔爽，能有效清除环境污浊异味，适用于宾馆、酒店、家居、办公等环境。

This product is prepared with unique prescriptions, It provides with a flavor of pure and soft fragrance. It can effectively get rid of the undesirable smell of the environment. It is suitable for use in such environment as hotels, restaurants, households and offices.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-123 铝品光亮剂

Aluminum Cleaner

有效清洁及擦亮铝，铝合金，不锈钢，铁器等表面，清除金属表面的锈斑有特效，清洗后用水冲洗。

Effectively cleans and polishes aluminum alloy, stainless steel, iron, chrome, etc, especially effective on elimination of rusty stain of metal surface, Rinse away with water.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-121 化味剂(柠檬/樱桃)

Lemon Deodorant

此浓缩化味剂采用MCATM化味配方，能彻底融合异味分子，消除恶臭异味同时留下持久香味，采用中性配方，可配合全能清洁剂，地毯除渍剂使用。

This product takes the prescription from MCATM. It can mix together the abnormal flavor molecule thoroughly, keep the cherry perfume for a long time when it remove the various abnormal flavor molecule, Middle, can be with "PINK" and "CPRINT".

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-122 强力外墙清洁剂

Cleaning Out Wall Cleaner

本品对瓷砖，马赛克等硬质表面有非同一般的洗涤效果。对特脏及长时间的污垢，效果更佳。

Excellent cleaning effects on titles and mosaic, especially to very stains, Feature: irritating smell.

净含量：3.785升/瓶（N.W.:3.785L） 19升/桶（N.W.:19L/can）

KY-126 绿水(中性抑菌清洁剂) Green Water(Neutral Antibacterial Cleanser)

本品是一种日常保养地面的通用产品，气味清新，泡沫少，乳化分解力强，能快速去除各种污渍，且不损蜡面光泽。中性无磷配方，使用后无需过水，独有辟味的松香效果，并有一定的抑菌作用。

This produce is used for day-to-day mainetenance of different floors. with fresh smell, less foam and high efficiency of emulsifying decomposition,it is able to remove all types of stains on floors quickly upon no loss of waxing luster.including neutral phosphate-free compouding,the cleanser is also antibacterial to some extend and no needs to clean floors with water addtionally after use.

净含量：3.785升/瓶 (N.W.:3.785L) 19升/桶 (N.W.:19L/can)

KY-130 84 消毒液

84 Disinfection Liquid

适用于餐饮具，白色及不褪色纯棉，麻质及人造纤维织物，厨房瓷盆、浴缸、瓷砖、垃圾桶、厕所坐厕的清洁消毒。

Apply to tableware, white and not faded cotton, hemp qualitative and man-made fiber fabric, the kitchen porcelainbasin, bath crock, ceramic tile, trash can, toilets it lavatory cleaning eliminate bacterium.

净含量：3.785升/瓶 (N.W.:3.785L) 19升/桶 (N.W.:19L/can)

KY-134 漂白水

Bleach

本品适合用于白色及不褪色纯棉/麻质及人造纤维衣物的漂白，可漂去衣物上的果汁、咖啡、茶渍、血渍等有色污渍；亦适用于厨房瓷盆、浴缸、瓷砖、垃圾桶、厕所坐厕的清洁。

Apply to tableware,white and not faded cotton,hemp qualitative and man-made fiber fabric, the kitchen porcelainbasin,bath crock,ceramic tile ,trash can,toilets it lavatory cleaning eliminate bacterium.

净含量：3.785升/瓶 (N.W.:3.785L) 19升/桶 (N.W.:19L/can)

KY-182 强力花香洁厕剂

Powerful Flowery Toilet Remover

独特的渗透功能，能迅速高效地清除瓷砖盘上的锈渍，水垢和石灰渍，特别适合工厂，车间，公共设施的除垢除锈工作。

It is easy to get rid of the rust , It can remove the deep rust and incrustation quickly and effectively.

净含量：3.785升/瓶 (N.W.:3.785L) 19升/桶 (N.W.:19L/can)

KY-131 柠檬洗洁精

Lemon Detergent

全新环保无磷配方，泡沫丰富，快速清洁厨具，餐具表面污渍/油渍，令厨具/餐具更加洁净亮白，彻底干净。

New environmental protect non-phosphorus,rich foam ,quick clean kitchen utensils ,cutlery surface stains ,grease ,thoroughly clean kitchen utensils, cutlery cleaner brightening.

净含量：3.785升/瓶 (N.W.:3.785L) 19升/桶 (N.W.:19L/can)





官方微信



广东白云清洁集团有限公司
Guangdong Baiyun Cleaning Group Co.,Ltd

地 址: 广州市白云区神山大道西363号
Add: No.363 Shenshan Avenue West, Baiyun District Guangzhou, China.
销售电话/Tel: 020-61126888 传真/Fax: 020-86062798
020-86060888 020-86060616
售后电话/Tel: 020-62716982 传真/Fax: 020-61126689
物流电话/Tel: 020-86062128 传真/Fax: 020-86062118
邮 编/P.C: 510460
<http://www.byclean.net>

(本画册图文仅供参考, 内容变更恕不另行通知)
Pictures and details shown in this leaflet are for reference only,
contents are subjected to change without prior notice.

2016年第一期